
Inspraakreactie van de Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder op het Besluit tot het samenvoegen van 

het leefbaarheidsbudget en bewonersondersteuningsbudget (Helder Speelveld), commissie 

Bestuur 14 december 2017. 

  

Voorzitter, leden van de commissie, 

Het moet mij van het hart dat niet alleen de wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder, maar ook overige 

wijkraden zich zeer verrast, zo niet geschoffeerd voelden, door de voorgenomen behandeling van 

dit besluit afgelopen donderdag de 7e.  Zonder dat de inspraakreacties vooraf met de commissie 

was gedeeld en dit nieuwe voorstel uit de hoge hoed kwam. Dit Collegebesluit was dus niet eerder 

door de commissie  gezien en is ook niet verder naderhand in de inspraakprocedure geweest. 

Verder kan de wijkraad zich niet aan de indruk onttrekken dat niet alle raadsleden volledig op de 

hoogte waren van de voorgeschiedenis van dit voorstel en de gevolgen voor de stad en voor de 

voorgestane participatie van burgers/inwoners/wijkbewoners enerzijds en wijkraden anderzijds. 

Wellicht heeft dit mede te maken met het gestelde in voorgaande alinea, waarbij de wijkraad zich 

realiseert dat de leden van de commissie overstelpt worden met informatie, verzoeken etc. 

Zoals verleden week betoogd bevat het voorliggend Raadsstuk  volgens de mening van de Wijkraad 

Parkwijk-Zuiderpolder  enkele onzorgvuldigheden, omissies en benoemingen die niet worden 

gedeeld. 

Tijdens de voorbereidingen van de Stadsconferentie van 11 januari 2016 hebben diverse wijkraden 

er hun bezorgdheid over uitgesproken dat de brede inzet van de Gemeente op (de financiering 

van) bewonersinitiatieven de positie van de wijkraden zou ondermijnen. 

Van de conferentie zelf was een blijvende centrale functie van de wijkraad echter een 

nadrukkelijke uitkomst. De ondersteuning van bewonersinitiatieven vanuit contacten met de 

Gemeente en knowhow van de wijkraden werd door de conferentie gezien als een noodzakelijk 

uitgangspunt voor nieuwe regelgeving die het belang van de wijkraden zou bevestigen. Het 

uitgangspunt van de conferentie, een “level playingfield” of”gelijk(waardig) speelveld” voor 

wijkraden en bewonersinitiatieven leek daardoor toch overeind te kunnen blijven. 

In de stukken die nu voorliggen komen die begrippen  niet meer voor en wordt zonder enige 

toelichting gesproken over een “Helder speelveld. Maar een “helder speelveld” is niet per definitie  

een “gelijk(waardig) speelveld”. De vrees van de wijkraden dat de Gemeente haar aandacht voor 

contacten met de bewoners lijkt te willen verschuiven van wijkraden naar bewonersinitiatieven 

lijkt hiermee, in weerwil van de uitkomst van de conferentie, onverminderd te worden voortgezet. 

Het spijt ons te moeten constateren dat de vrees van de wijkraden bewaarheid is geworden. 

Ondanks de zienswijze ingediend door de wijkraden Amsterdamse Buurten, Parkwijk-Zuiderpolder 

en Patrimoniumbuurt, gesteund door acht andere wijkraden, in totaal dus elf wijkraden, die het 

niet eens zijn met dit voorstel, raken de wijkraden de beschikking over het 

bewonersondersteuningsbudget geheel  en al kwijt. 

Verder blijft er weinig over van de voorgestane  “wijkgerichte aanpak”. De wijkraad vraagt bij deze 

daarom nogmaals  aandacht voor het model wijkactiviteitenbudget als afgelopen jaren succesvol 

gehanteerd in het stadsdeel Oost. 



Hoewel corporaties in 2018 niet meer mogen deelnemen, blijft het idee van participatie door 

zowel wijkbewoners, wijkraden en Gemeente, evenals wijkgerichte aanpak grotendeels overeind 

in een dergelijk model. 

De wijkraad Parkwijk Zuiderpolder verzoekt de commissie dan ook tegen het voorliggende voorstel 

te stemmen, conform de ingediende en door tien van hen gesteunde zienswijze en het model 

wijkactiviteitenbudget te omarmen.  

 W. Kleist 

Vicevoorzitter Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


